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Protokół Nr 163/2018 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Świebodzińskiego odbytego w dniu 22 czerwca 2018 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Świebodzinie, ul. Kolejowa 2. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył o godz. 10.45 i prowadził Starosta Zbigniew Szumski. 

Stwierdził, że na stan 5 członków Zarządu na posiedzeniu obecnych jest 5, w związku z tym Zarząd jest 

władny, aby podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie: Zbigniew Szumski, Mieczysław Czepukowicz, 

Alicja Hoppen-Anyszko, Marcin Minta, Szymon Pyrcz.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Oprócz członków Zarządu w posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

-Pani Dorota Karbowiak  – Skarbnik Powiatu; 

-Pani Bernarda Czajkowska – Naczelnik Wydziału BR.   

  

Starosta Zbigniew Szumski przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

1. Sprawa remontu drogi powiatowej w miejscowości Żelechów. 

2. Sprawy różne: 

Porządek ten został w obecności 5 członków przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

Starosta powrócił do tematu realizacji wraz z Gminą Łagów remontu drogi powiatowej w miejscowości 

Żelechów. Dodał, że Gmina Łagów deklaruje 50% udział w kosztach tego zadania i przejęcie zadania. 

Wstępny koszt zadania wyniesie ok. 200.000zł, z tego 50% koszty Gminy Łagów i trwają szacunki 

ostateczne.   

Aktualnie powinniśmy podjąć uchwałę o powierzeniu zadania Gminie Łagów. 

W związku z tym Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Łagów  

realizacji zadania pn.: „Remont nawierzchni jezdni drogi powiatowej nr 1237F w m. Żelechów” 

(załącznik nr 2).  

 

Zarząd Powiatu w obecności 5 członków jednogłośnie (Zbigniew Szumski –za, Mieczysław 

Czepukowicz – za, Alicja Hoppen-Anyszko – za, Marcin Minta – za, Szymon Pyrcz – za) skierował 

projekt ten na dzisiejsza sesję Rady Powiatu. 

 

Ad.2 

Radna Alicja Hoppen-Anyszko zapytała, czy podjęto już działania w kwestii projektu na chodnik w 

Węgrzynicach, na co Zarząd ostatnio wyraził zgodę. 

Temat będzie konsultowany z Wydziałem Dróg. 

 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu o godz. 10.50. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Bernarda Czajkowska 

 

 

Zbigniew Szumski                 ....................... 

 

Mieczysław Czepukowicz       ..................... 

 

Alicja Hoppen-Anyszko         ..................... 

 

Marcin Minta                        ....................... 

 

Szymon Pyrcz                       ....................... 


